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Vragen  Nadere toelichting Fracties  Lid GS  

Snelheid 130 km/uur 
1. Is dit ook in Noord-Brabant het geval of staat dit in de 

komende tijd op de rol, ook in het kader van opvolging 
van het advies van de Commissie-Remkes?  

2. En zo ja, wordt hier ruchtbaarheid aan gegeven? 

Eerder deze week bleek dat er op verschillende plaatsen in 
Nederland al op verschillende plekken 130 km-borden zijn 
afgeplakt of weggehaald en vervangen voor borden met een 
lagere snelheid.  

GroenLinks 
(Michiel 
Philippart) 

Christophe van 
der Maat  

Maashorst 
1. Welke initiatieven is het College van plan te gaan 

ondernemen? 
2. Welke risico’s ziet het College voor het natuurgebied en 

de Maashorstverbanden? 
3. Welke capaciteit stelt het College hiervoor beschikbaar 

en per wanneer? 

Op 5 oktober jl. stond een artikel in het Brabants Dagblad met 
de titel “Provincie pakt haar rol in Maashorst” waarin de 
bestuurscrisis in de Maashorst regio en mogelijke nadelige 
gevolgen voor het gevormde natuurgebied kort ter sprake komt. 
De Maashorst en Herperduin vormen samen een groot 
aaneengesloten natuurgebied welke begraasd wordt door o.a. 
exmoorpony’s, wisenten en Taurossen.   
  
Gedeputeerde Grashoff geeft in het betreffende artikel aan om 
initiatieven te gaan nemen om een mogelijke uiteenvalling of 
versnippering van het Maashorstgebied te voorkomen. D66 
vindt het belangrijk dat de gerealiseerde ecologische 
verbindingszones en de daarmee gepaarde investeringen, niet 
te niet worden gedaan door een lokale bestuurscrisis.   

D66 (Janneke 
van Kessel) 

Rik Grashoff 

Vertrek warenhuisketen Hudson’s Bay 
1. Welke kansen ziet de gedeputeerde Ruimte/Wonen?  
2. Wat kan de provincie, naast gemeenten, betekenen bij 

het zinvol invullen van deze vierkante meters?  
3. Wat is de visie van de gedeputeerde op het (her)inrichten 

van de Brabantse binnensteden, om leegstand door het 
komen en gaan van winkels tegen te gaan? 

Warenhuisketen Hudson’s Bay vertrekt uit Nederland. Dat 
betekent dat de filialen in de centra van Breda, Tilburg en Den 
Bosch zullen sluiten. Tegelijkertijd is er een groot tekort aan 
woonruimte.  

CDA (Kees de 
Heer) 

Erik van 
Merrienboer 



Handelsmissie naar Jiangsu 
Vragen Partij voor de Dieren 
1. Wat gaat deze handelsmissie concreet opleveren voor 

Brabant, naast meer geld verdienen en het vergroten van 
de goederenstromen, op het gebied van de grote 
vraagstukken waar we voor staan; de klimaatcrisis, het 
sluiten van de kringlopen, en het verminderen van 
uitstoot? 

2. Hoe gaat u er voor zorgen dat de (mogelijke) positieve 
effecten van deze handelsreis, indien aanwezig, 
opwegen tegen de negatieve effecten van deze reis, op 
het gebied van klimaat, het sluiten van kringlopen, en 
uitstoot? Hoe wordt dat aan PS terug gekoppeld? 

3. Welke inspanningen heeft u tijdens vorige handelsmissies 
naar Jiangsu geleverd i.h.k.v. de 
mensenrechtenschendingen en dierenwelzijn in China? 
Wat gaat u nu (anders) doen? Is er wat u betreft een 
moment waarop u zegt ‘we stoppen met deze missies, 
omdat verbeteringen uitblijven’? 

 
 
 
Vragen GroenLinks 
1. Hoe kijkt het college aan tegen het sociaalpuntensysteem 

in onze zusterprovincie Jiangsu (proeflocatie)? Maakt 
officiële kritiek, of maken officiële bedenkingen, 
aangaande het sociaalpuntensysteem deel uit van het 
werkbezoek aan onze zusterprovincie?  

2. Is het college op de hoogte dat China dit systeem uitrolt 
dankzij Westerse technologieën en acht het college het 
acceptabel dat technologieën ontwikkeld in Noord-

Toelichting Partij voor de Dieren 
In de openbare besluiten van GS van 24 september lezen we 
dat vertegenwoordigers van gemeenten, bedrijven, kunst- en 
kennisinstellingen eind oktober een bezoek aan de Chinese 
provincie Jiangsu brengen. De commissaris van de Koning, 
gedeputeerde Van Gruijthuijsen en gedeputeerde Spierings 
nemen namens de provincie hieraan deel. “Zij versterken de 
samenwerking met Chinese overheden en bedrijven actief in 
hightech en agrofood.” 
Een handelsmissie is bedoeld om geld te verdienen. Als je al 
kiest voor een handelsmissie, dan zou het doel toch moeten zijn 
dat de problemen waar we voor staan worden verkleind en niet 
worden vergroot. 
Het produceren van goederen in China, is niet het toonbeeld 
van duurzaamheid. Het gebruik van Chinese producten hier, 
draagt niet bij aan de Brabantse klimaatdoelstellingen. 
Daarnaast is het duidelijk dat de Chinese overheid zich 
structureel schuldig maakt aan grove mensenrechtenschendingen 
en ook op gruwelijke wijze omgaat met dieren. 
Wij vragen ons af welke afwegingen zijn gemaakt voorafgaand 
aan het besluit deze reis te maken. 
 
Toelichting GroenLinks 
Achtergrond: 
https://papers.ssrn.com/sol3/papers.cfm?abstract_id=3175792 
https://www.reuters.com/investigates/special-report/venezuela-
zte/  
https://www.nytimes.com/2019/02/21/business/china-
xinjiang-uighur-dna-thermo-fisher.html 
www.rathenau.nl/en/digital-society/smart-city-real-life  
https://www.groene.nl/artikel/je-ouders-niet-bezocht-puntje-eraf 
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Martijn van 
Gruijthuijsen  

https://papers.ssrn.com/sol3/papers.cfm?abstract_id=3175792
https://www.reuters.com/investigates/specia
https://www.nytimes.com/2019/02/21/business/china-
www.rathenau.nl/en/digital-society/smart-city-real-life
https://www.groene.nl/artikel/je-ouders-niet-bezocht-puntje-eraf 


Brabant worden gebruikt om het sociaalpuntensysteem 
verder vorm te geven, denken hierbij aan producten van 
bedrijven als ASML, Neways en soortgelijke Brabantse 
bedrijven in de chipmarkt? 

3. Is het volgens het college mogelijk om te borgen dat 
Noord-Brabantse technieken niet worden gebruikt voor de 
uitrol van het sociaalpuntensysteem?  

4. Is het voor het college een optie om de samenwerking 
met onze zusterprovincie in vraag te stellen om 
‘onbetrouwbare’ burgers te steunen, tevens om te 
voorkomen dat in de toekomst Noord-Brabantse 
technologieën en producten bijdragen aan dit 
sociaalpuntensysteem? 

https://www.trouw.nl/nieuws/big-brother-hangt-overal-in-china-
camera-s-met-gezichtsherkenning-
op~b282d732/?referer=https%3A%2F%2Fwww.google.nl%2Fs
earch%3Fq%3DIntellifusion%26client%3Dsafari%26hl%3Dnl-
nl%26prmd%3Dmnvi%26source%3Dlnms%26tbm%3Dnws%26s
a%3DX%26ved%3D2ahUKEwjlrqGm7orlAhUOalAKHZqDBNw
Q_AUoAnoECA0QAg%26biw%3D1024%26bih%3D666 
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